
*Soseska ŠS 8-2 - Nove Dravlje

Končno le
celovita soseska?

Pri gradnjah sosesk se nenehno zapleta.
Težko bi našli popolno sosesko, še težje tako,
ki je zgrajena po prvotnih načrtih in v celoti.
Spremembe so že vsakdanja stvar, prav tako
težave z gradnjo spremljajočih objektov.

Končno naj bi se premaknilo na bolje. V
novi draveljski soseski naj bi bila, zahvalju-
joč smotrni organizaciji in iniciativi Samo-
upravne stanovanjske skupnosti Šiška, že ob
začetku oziroma y fazi načrtovanja zagotov-
ljena tudi realizacija v celoti. In to z ustano-
vitvijo interesne skupnosti za usmerjeno iz-
gradnjo soseske z oznako ŠS 8-2 Nove Drav-
lje. Ta naj bi vključevala tako zbor uporab-
nikov kot zbor izvajalcev in povezovala želje
in interese obojih. Pri tem pa moramo ome;
niti še novpst, ki naj bi prispevala k boljši
in celovitejši gradnji soseske, o kateri gre
beseda: to je natečaj, na osnovi katerega bo
prikazana usposobljenost izvajalcev za pre-
vzem del v soseski oziroma njihova organizi-
ranost za gradnjo celoyite soseske. Ne gre za
klasično obliko natečaja, pač pa za dogovor,
ki naj bi »pometel« s starim razdrobljenim
načinom gradnje, v kateri je nastopalo nič-
koliko izvajalcev.

Soseska ŠS 8-2 bo imela 4.512 stanovalcev,
graditi pa jo bodo začeli prvega septembra

prihodnje leto. Priprava zemljišč že teče. Ce-
Ibtna soseska, v kateri bodo poleg stanovanj-
skih zgradb še vsi spremijajoči objekti, naj
bi bila dokončana do leta 1985.

Problem zagotovitve sredstev za izgradnjo
spremljajočih objektov, ki je bil doslej ne-
nehno prisoten ob gradnji vseh ljubljanskih
sosesk, naj bi tu rešili že ob podpisovanju
samoupravnega sporazuma za usmerjeno iz-
gradnjo soseske ŠS 8-2, ki naj bi šel v raz-
pravo konec leta, podpisali pa bi ga vsi,
vključeni v gradnjo omenjene soseske. Tako
bi iskanje investitorjev v času gradnje sose-
ske, kar je bilo pri mnogih. začetih soseskah
v navadi, odpadlo.

Omeniti pa je treba tudi to, da bo sose-
ska ŠS 8-2 Nove Dravlje v veliki meri podob-
na soseski ŠS 7-1, saj bo kar 70 odstotkov
projektov narejenih po le-tej. Pri tem pa bo-
do morali projektanti upoštevati smernice —
predloge za izboljšanje izdelave tehnične do-
kumentacije za stanovanjsko izgradnjo, ki so
nastali na osnovi analiz blokov in anket med
stanovalci. To je vsekakor hvalevredna no-
vost, ki je nismo še vajeni ob izdelavi pro-
jektov, pa bi jo morali uvesti povsod, že za-
to, da se izognemo starim, nenehno ponavlja-
jočim se napakam v naših soseskah.

To, da bo soseska ŠS 8-2 Nove Dravlje gra-
jena po že pripravljenih projektih, pa je raz-
log, da projektanti in urbanisti niso zajeti v
interesno skupnost, ki bo ob gradnji omenje-
ne soseske ustanovljena. Kajti v prihodnje
brez povezave tako načrtovalcev, uporabni-
kov kot izvajalcev vsekakor ne bo šlo, če ho-
čemo zgraditi po želji stanovalcev in potre-
bah načrtovane humane soseske.
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